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Erik Andersen, nå æresmedlem av klubben, med sjøørret fra årets Vega-tur 
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OSLO SPORTSFISKERE  (www.oslosportsfiskere.no) 

Postboks 989 Sentrum, 0104 Oslo, Bankkonto. 5001.06.26096, VIPPS id. 18253, 

e-post:  post@oslosportsfiskere.no ,    Orgnr.: 885004822  

STYRET        fra 13. mars 2024 

Funksjon        Navn                         Adresse                                                       Mobil  / tlf. 

Formann: Geir Granli              Seljeveien 5, 0575 Oslo                                   90953450   

                                                            geir.granli54@gmail.com                                                          

Nestformann: Morten Løken  Løkkaskogen 8C, 0773 Oslo                            92642332  

                                                            jml@fbda.no  

Sekretær: Nils Øyvind Mæhle    Måltrostveien 34, 0786 Oslo                           40495808 

                                                           Maehlenils@gmail.com 

 Kasserer:        Heming Haug             Olaf Bulls vei 76, 0765 Oslo                          95873944 

                                                            heminghaug@gmail.com 

Styremedlem: Tore Austang              Østensjøveien 81 A,0667 Oslo                        96045615 

                                                            to-austa@online.no    

Suppleant: Erik N. Andersen Hasleveien 41b, 0575 Oslo                       95223194 

                                                           eriknandersen@hotmail.com                             

Suppleant:       Kjell Grønningen Ekebergveien 19 Q, 0196 Oslo                        91532633         

                                                           kjellgr@gmail.com 

    

 

UTVALG 

Møteutvalg:   Erik Andersen,  Geir Granli, Viggo Kristiansen  

Turutvalg:   Faste turer (Geir Granli, Simen Corneliussen)  

OFA-oppmann:  Erik Andersen 

FastFisk redaktør:  Stein Wines  email: stein-wi@online.no  

Web.red.:   Geir Granli, Simen Corneliussen - Harald Hovde,  red. isfiskesider 

Facebook ansvarlig:  Geir Gundersen 

Vaktmestere dammen:  Geir Tidemandsen, (Stein Wines) 

Ungdomsutvalg:   Simen Corneliussen,  

  

REVISOR           VALGKOMITE    

Stein Wines    Styret (supplert av Geir Gundersen) 

CASTING-STYRET              Nils Øyvind Mæhle (leder), Viggo Kristiansen (nestleder),  

Åge Larsen (styremedlem) 

 

RÅDET   2024 – 2026    Harald Hovde  /  Stein Wines 

    2023 – 2025    Knut Vadholm  /  Geir Tidemandsen 

    2022 – 2024    Johan Grønning  /  Tore Raaer 

      
 

http://www.oslosportsfiskere.no/
mailto:post@oslosportsfiskere.no
mailto:geir.granli54@gmail.com
mailto:jml@fbda.no
mailto:heminghaug@gmail.com
mailto:to-austa@online.no
mailto:eriknandersen@hotmail.com
mailto:kjellgr@gmail.com
mailto:stein-wi@online.no
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Formannen har ordet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Det ser ut til å bli en vane å si at det 

har vært et merkelig år for fiske 

igjen…. 

Men det gjentar seg igjen – 

Mai ble det tropesommer og siden har det 

mer eller mindre sprutregnet med noen 

gode dager innimellom så klart. 

Heldigvis har fluekastekursene kommet i 

gang igjen med en mye bedre deltakelse 

enn i fjor. Norgescup i fluekasting ble også 

gjennomført med bravur – takk til alle som 

deltok slik at dette ble et godt arrangement. 

Turene våre er gjennomført med starten på 

Daftø i slutten av april etter sjøørreten, 

men resultat er dessverre stadig relativt 

dårlig. Men vi arrangerer ny tur til Daftø i 

april 2025. Følg med på nettsidene og 

Facebook for detaljer. Harrturen til Trya 

ved Koppang ble veldig amputert på grunn 

av flom i Glomma – vi var til slutt 6 

personer som gjorde et forsøk med å fiske 

fra båt i Storsjøen i Rendalen i et nydelig 

høstvær. Men Glomma sank noe så det ble 

matfisk med hjem. Jeg håper dette ordner 

seg igjen til neste års tur. 

Castingruppens medlemmer har hatt et bra 

aktivitetsnivå med deltakelse i inn- og 

utland. Gratulasjoner til de som sanker 

heder og ære for foreningen. Vi ser på 

bestilling av profilklær slik at det ikke er 

tvil om hvilken forening vi representerer. 

Nettsidene har vært for dårlig oppdatert det 

siste året så vi gjør tiltak for å bedre dette. 

Laksefisket ble annullert for mange i år og 

jeg stiller meg undrende til hvilke utslag 

dette får for dette fisket etter hvert. Jeg 

regner med at det blir en del brukt 

lakseutstyr til salgs med denne utviklingen 

vi ser nå. Det blir spennende å se hvilke 

tiltak som kommer de kommende årene – 

jeg er redd for at det ikke blir positivt for 

oss laksefiskere. Ringvirkningene er store 

uansett. 

Høstens medlemsmøter er nå datofestet og 

vi prøver oss med møter på Ensjø Kro (ved 

Ensjø T-Bane). Her blir det mulighet til å 

kjøpe forfriskninger under foredragene. Vi 

jobber nå med å fylle på med innhold til 

møtene. Spennende. 

Stein Wines slutter som redaktør for Fast 

Fisk – så dette er det siste nummer som 

han har ansvaret for. Det er så mye vi kan 

takke Stein for hans bidrag til foreningen – 

det er ikke lite jobb som er lagt ned i 

jobben med å sy sammen de (nå) to 

numrene pr år. Tusen takk Stein – vi håper 

du kan hjelpe oss med en glidende 

overgang til en ny redaksjon. 

Vi ses plutselig.  

Geir Granli, Leder Oslo Sportsfiskere  
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Møter og Aktiviteter – Høst/Vinter 2024-25 

I oversikten nedenfor er det tatt med medlemsmøter og aktiviteter som klubben foreløpig har 

tenkt gjennomført fremover. Det kan bli endringer. 

Aktiviteter som kommer, blir også bekjentgjort pr tilsendt SMS på telefon.   

Følg også med på hjemmesidene: www.osølosportsfiskere.no og Facebook for å ajourføre 

seg og se hva som skjer. Alle aktuelle aktiviteter blir som nevnt annonsert pr. mobil/sms  

 

Her er listen over planlagte møtedatoer fremover: 

 

Torsd. 24.10.2024 kl. 1900 Ensjø kro. Del-1 Om Oslofjorden. Del-2 Fiske på New Zealand 

  

    Professor Stein Kaartvedt om Oslofjorden. Hva skjer ?. Innlegg 

    med etterfølgende diskusjon. Deretter Bjørn Hartmann om fiske  

på New Zealand, muligens verdens kuleste ørretdestinasjon. 

 

Onsd. 20.11.2024 kl. 1900 Ensjø kro. Tema Fluebinding, materialer og utstyr. 

    Vi får besøk av fluebinder og fortograf Jørn Kristensen. De vil 

    bl.a. snakke om hvordan lys og UV-lys påvirker fluer og  

                                         bindemidler. Her avsløres mye. 

 

Fred. 06.12.2024  Julemøte m/følge.  Ensjø kro og Musikkscene kl. 1900.   

 

Kroen ligger et stenkast fra Ensjø T-banestasjon.  

Ved Rolf Hofmos vei. Påmelding. 

Møter etc vinter/vår 2025 

Januar  2025           (ikke spikret) 

Februar 2025          (ikke spikret)  

Mars 2025                Årsmøte. Detaljer kommer 

25.4 - 28.4.25   Daftø, den årlige Sjøørretturen  

Oktober/november 

Januar/februar          Kastetrening på Toppidrett-semteret. 

Styret har bestemt å ville søke om å leie halltid på Toppidrett-sentret i oktober, november, 

januar, februar.  Til kaste-trening 2 ganger i måneden. Det kan bli torsdager kl.16-18 eller 

tirsdager kl 21-22 . Nærmere beskjed når bestilling er gjort. 

http://www.osølosportsfiskere.no/
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PROTOKOLL FRA   
 GENERALFORSAMLING   

 I   
OSLO SPORTSFISKERE & CASTINGGRUPPEN 

 

Den 13. MARS 2024 ble det avholdt årsmøte i Oslo Sportsfiskere & Castinggruppen i 
Idrettens hus på Ullevål. 

Til behandling forelå:  

1. Åpning av generalforsamlingen 

Generalforsamlingen ble åpnet av styrets leder. 

2. Valg av møteleder 

Jens Morten Løken ble valgt til å lede møtet. 

3. Godkjennelse av innkallingen 

Innkallingen ble godkjent. 

4. Valg av representant til å undertegne protokollen  

Geir Gundersen og Steinar Gjøvik ble valgt til å undertegne protokollen. 

5. Godkjennelse av årsregnskap og årsberetning  

Utkast til årsregnskap, årsberetning og revisjonsberetning for 2023 ble enstemmig 
godkjent. 

6. innkomne saker/ forslag 

6.1  Årsmøtet besluttet, i samsvar med styrets forslag, å endre vedtektenes pkt. 8 til:   

       § 8 

         Foreningen ledes av et styre på fem medlemmer samt to varamedlemmer. Styret  

        skal  primært settes sammen slik at de forskjellige aktivitetene i foreningen er best 

        mulig representert 

Tjenestetiden for styremedlemmene er to år og det velges tre, henholdsvis to 

styremedlemmer hvert annet år. Varamedlemmer velges hvert annet år slik at en er 

på valg hvert år. 

Styret skal bestå av leder, nestleder, sekretær, kasserer og et styremedlem.   

Styremøte blir holdt når leder fastsetter det, eller når det blir krevd av minst tre 

medlemmer av styret. Styret er beslutningsdyktig når mer enn halvparten av styrets 

medlemmer er til stede. Vedtak blir gjort med alminnelig flertall. Ved stemmelikhet 

har leder dobbeltstemme. 
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Styret er kollektivt ansvarlig for driften av foreningen/laget og for de vedtak som  

gjøres.  

Styreleder, sammen med ett av styrets medlemmer, forplikter foreningen ved sine 

underskrifter. 

6.2 J O Johnsens minnefond 

Pengene er nå overført til en plasseringskonto i DNB med rente 4,95% paa. Denne 
konto skal inneholde 3.360.000 NOK FØR årets tildelinger for 2024. 

Tildelinger 2024: 

Vassjø fiskeforening – båt og testsett                    44.490,- 

Lunner JFF – El-fiske flytting av villørret                28.750,- 

Lunner JFF – 2 elektriske trillebårer                       45.934,- 

OFA – tilskudd til anleggsbil                                   130.826,- 

 

Årsmøtet vedtok styrets forslag til utdelinger samt endret mønster for administrasjon 
av fondet. 

Styret skal legge frem forslag om forvaltning overskuddsmidler fra J O Johnsens 
minnefond. 

6.3   Forslag om offentlig kloakk 

Etter forslag fra Stein Wines ble styret anmodet om å utrede kostnadene for tilknytning 
til offentlig kloakk for bua på Holmendammen. 

 Videre om overskuddsmidler fra J O Johnsens minnefond kunne benyttes til et slikt 
tiltak. 

7. Budsjett 2024- kontingentandel 

          Styrets forslag til budsjett for 2024 ble vedtatt.  

          Likeledes at kontingentandelen skulle holdes på middels nivå. 

8. Valg  

Årsmøtet besluttet, i samsvar med valgkomiteens forslag, at  

• Geir Granli gjenvelges som styrets leder 

• Heming Haug velges som kasserer 

• Tore Austang gjenvelges som styremedlem 

• Erik Andersen (suppleant) 

• Kjell Grønningen (suppleant) 
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Selskapets styre består etter dette av følgende personer: 

•    Geir Granli   (styrets leder) 

•    Jens Morten Løken   (nestleder) 

•  Nils Øyvind Mæhle (sekretær) 

•    Tore Austang   (styremedlem) 

•    Heming Haug   (kasserer) 

• Erik Andersen      (suppleant) 

• Kjell Grønningen (suppleant) 
 

Castinggruppen 

Leder:               Nils Øyvind Mæhle 

Nestleder:        Viggo Kristiansen 

Styremedlem: Åge Larsen 

Rådet 

Harald Hovde – Stein Wines ( 2024 – 2026) 

Knut Wadholm – Geir Tidemandsen (2023 – 2025) 

Johann Grønning (2022 – 2024) 

 Revisor  

Stein Wines ble valgt til ny revisor. 
**** 

Samtlige beslutninger var enstemmige. 

9. Æresmedlem 

Erik Andersen ble etter forslag fra styret klappet inn som æresmedlem av foreningen og ble 
tildelt nål og diplom.  Han takket rørt. 

Det forelå ingen flere saker til behandling, og årsmøtet ble hevet. 
Oslo,  den 13. mars 2024 

 

________________________                                      _____________________ 

             Geir Gundersen  sign                                                       Steinar Gjøvik sign 
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Her kommer litt av hvert om aktivitetene som var i vår/sommer. Geir Granli 

har allerede oppsummert en del av dette i sin «leder» foran i bladet. 

       - 

Dugnaden 23.4  

Det er stadig en del trofaste som møter på 

dugnaden. I år var vi rundt 15 mann som 

fyllte sekkene til Kjell med gartneravfall. 

Og Kjell dro avgårde med fangsten som 

vanlig. Takk til ham. Div andre 

ryddeoppgaver ble utført. Viktigst var vel 

reparasjonen av bekkeløpet fra turveien og 

ut i Dammen. Her var det overflow før, 

normal gangvei etter - med skjult avløp. 

 

Her skimtes noen av de tidlig ankommende 

Damåpning 30.4   

 

Tradisjonell begivenhet. Tommy Aarkvisla 

og Simen fra Nordisk Fiskeutstyr stillte 

med stenger og utstyr. Som «vanlig» kunne 

ikke Tommy la være å undervise i hvordan 

man kan bruke en fiskestang. Ytterste del 

av bryggen ved bua ble brukt og en ivrig 

stim av våre folk omringet ham. Se bilde. 

Om lag 25-30 entusiaster var innom på 

dagen. 

 

Tommy i aksjon 

Kastekursene (april/mai)  

En god sesong. Inntektene pr. 1.6 viser kr. 

25.800.- mot 8.400.- i fjor som var et 

merkelig år. I år var det også eget 

damekurs.20.4 

 

Castinggruppen 

Geir roser fortjent Castinggruppen for sin 

innsats. Det har vært diverse 

kasteaktiviteter tilrettelagt for egne grupper 

(17.4), bedrifts- og jobevents (18.6 og 28,8 

f.eks). Nils Mæhle er drivkraften. Dammen 

har virkelig blitt et sentrum for fluekasting.  

Den største aktiviteten var vel Norges 

Cupens del-2 25-26.mai. Mange med og 

gode Cater-inntekter til klubben (om lag kr. 
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6000.-). Salgsinntektene for kursene på 

dammen er ellers minimale fordi deltaker-

avgiften inkluderer «gratis» bevertning. 

Sommersamling 11.6 på Dammen 

Også i år godt oppmøte. Så godt at ikke 

alle nådde Pizzaen. Svanene var også på 

plass. Alltid trygt og stemningsfyllt.  

  

Daftøturen 25-28.4 og Harrturen 13-19.9 

Geir Granli har oppsummert begge turene 

foran i bladet. Dette er blitt stamturer i 

foreningen og bør hegnes om.  

 

Fra VM i fluekasting for landslag – 19-25 august. 

 

 

   Over - En av pallene der Norge inntok 1.plassen 

 

VM Fluekasting for landslag er over og 

Norge har tatt til sammen 30 av totalt 81 

mulige medaljer. Disse fordelte seg på 8 

gull, 8 sølv og 14 bronsemedaljer. Det skal 

vi være meget godt fornøyd med. Det er 

beinhard konkurranse for tiden i denne 

sporten som domineres av Sverige, Norge 

og USA. 

I alt deltok 9 nasjoner med i alt 65 

deltagere. Sverige ble beste nasjon med 9 

gull. Men så gikk jo mesterskapet på deres 

hjemmebane i Åhus, Sverige. Åhus er et 

tettsted på Østkysten av Skåne Län. 

Av de norske deltagere nevnes Steinar 

Røstad med gull i ørret presisjon og gull i 

kombinert (samlet for 6 øvelser !). Geir 

Hansen tok gull i Spey 18’ med et kast på 

71 m. Vår egen Nils Mæhle tok Bronse i 

Sjøørret lengde (48,5 m) 

Se mer på  www.flugkastar-

vm2024castingsport.se  

  

 

http://www.flugkastar-vm2024castingsport.se/
http://www.flugkastar-vm2024castingsport.se/
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Mitt siste «Fast Fisk» gjennom 25 år.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Redaktøren (Stein m/selfi ) 

Litt vedmodig kanskje, men nødvendig. 

Jeg har skrevet, og redigert vårt 

medlemsblad med glede og innsats i 25 år, 

2 år i red-komiteen, deretter for egen 

maskin. Med gode innlegg fra flere av 

leserne gjennom årene. Men 25 år er mer 

enn nok.  

Jeg er stolt  over mange av disse ca. 70  

utgavene, men jeg merker at jeg de seneste 

årene har gjort det som venstrehånds-

arbeid. Litt for mye det samme gamle – lite 

variasjon. Bladet trenger oppfriskning, 

men ikke av meg. Jeg har for mange jern i 

ilden utenfor klubben og jeg har ikke 

samme nærhet til styret og aktivitetene 

som før. Avhengigheten til andre blir for 

stor.  

Historien til FastFisk finner vi i 

jubileumsskriftet fra 1982 (50år) og 2007 

(75år). Her er ulike layouts og epoker 

beskrevet. De første Fast Fisk kom i 1951. 

Før det hadde man div. info-skriv og 

naturligvis Stangfiskeren (som opphørte i 

1962). I perioden 1954 til 1975 var Reidar 

Gulbrandsen mester for bladet, i 21 år. Fra 

!975 – 1980 Gunnar Hansen/Harald 

Førland, så en urolig periode 1981 – 1990, 

Fra 1990-94 hadde Bjørn Borgen ansvaret, 

deretter styret til 1999. Fra 1999 – 2024 en 

ny lang stabil periode med undertegnede 

som redaktør.  

Fra 2008 fikk vi ny moderne Trykke-hjelp 

gjennom Lier Grafiske. De har hjulpet meg 

med både fornyelse og gode råd og satt en 

pris på produksjonen som har vært svært så 

spiselig. Selv ved overgang til FastFisk i 

farger – var prispåslaget minimalt. Dette 

skyldtes nytt tidsmessig utstyr og teknikk. 

Bladet trykkes ikke lenger, det kopieres ut 

fra digitalt oppsett lagret som en pdf-fil 

som jeg oversender til Lier. Effektivt og 

billig.  

Det er porto-kostnadene som ødelegger for 

gratis distribusjon til medlemmene, men 

folk har vent seg til den digitale versjonen. 

Det er nå kun ca. 40 medlemmer som får 

bladet i posten. Resten av papir-opplaget 

fås som kjent på møtene våre og på 

Holmendammen.  

Hvordan blir det i  fortsettelsen ? Det må 

styret ta stilling til. Selv mener jeg bladet 

har en verdi som limet mellom medlemmer 

og ledelse. Facebook og nett-sider er 

vanskjøttet (min mening). Som historikk 

fungerer bladet også. Samtlige årsregnskap 

og årsberetninger er dokumentert der f.eks. 

– tilgengelig for alle.    

Jeg gir stafettpinnen til styret og håper det 

blir muligheter fortsatt, også for meg, å 

sende inn mulige historier og inntrykk som 

egner seg på trykk til fremtidige utgaver av 

FastFisk. 

Takk for meg og lykke til videre for andre. 
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Stein Wines, red. 

P.S 

I forrige nummer av FastFisk kom jeg i 

skade for å kalle bildet av en harr (fra den 

årlige Harrturen til Koppang) for en sik. 

Det fikk jeg høre gitt. Av denne grunn har 

jeg tatt med i denne utgaven, en god 

gammel artikkel som er en hyldes til 

Harren. Den står i FastFisk no2/2003, men 

kan gjentas. Opprinnelig hentet fra 

Stangfiskeren 1933.  

 

------ 

Men først et bilde av redaktøren med sik (ikke Harr) fra Isteren (lillebroren til 

Femunden.) Den var vel rundt 700gr. Isteren huser stor sik. 

 

 

---- 

Og så var det hyldesten til Harr (Thymallus) nedenfor. 

Tekst v/Olav Ormestad i 1933 og som også har skrevet meget annet for klubben 

 

De rynker kanskje på nesen og spør hvad 

det er for noget rart – det er nemlig 

overraskende mange fiskere som ikke har 

det minste kjennskap til denne fisk og som 

ikke vet at sportsfiske efter harren byr på 

like meget spenning og god sport som 

fisket efter vår alles venn ørreten. 

For uinnviede tør det ha sin interesse å vite 

at harren tilhører laksefamilien og finnes i 

store mengder i Glomma. Den kan tas med 

flue fra Øieren, oppover gjennom 

Romeriket og Østerdalen helt op til 

utløpsstedet. Den finnes også i andre elver, 

f.eks Trysilelven og Gudbrandsdals-lågen. 
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Men da min erfaring om harr fisking 

innskrenker seg til Glomma, vil jeg fortelle 

om en tur dit en lørdag i august. 

Jeg tar med meg akkurat samme utstyr som 

når jeg drar på ørretfiske – bare den ting 

skulde vel gjøre Dem velvillig stemt for en 

sådan tur – og reiser et par timer med 

Kongsvingerbanen. Han Lars møter mig på 

stasjonen. Vi spaserer den korte vei ned til 

elven hvor båten ligger og venter – for båt 

må vi ha – elven er stor og bred som en sjø 

hernede. Det er helt stille, og vi har ikke 

rodd langt før vi ser at fisken «spretter» 

ikveld. Jeg monterer fiskeredskapen med 3 

fluer og gjør håven klar. På den andre siden 

av elven ligger nogen fine 

undervannsskjær med pen strøm over, og 

dit drar vi. På veien ser vi en del harr som 

vaker midt ute i dype elven, men disse bryr 

vi oss mindre om – det er bare slumpetreff 

å få fatt på disse «vandrere», med stang. 

Vi nærmere oss forsiktig skjærene – ror 

nedenfor og på innersiden. Lars 

kommanderes til å holde båten en 7 , 8 

meter på siden av skjæret og så begynner 

jeg å kaste, først lengst mulig oppover – 

for det hender ofte at der står et par pene 

fisker ovenfor den egentlige fiskeplass. Og 

riktignok, der var der en efter fluen – så i 

neste kastsitter den der, og dermed 

begynner en spennende kamp.  

På en fin dag som denne biter harren løst, 

og når det dertil er forholdsvis grov fisk, 

gjelder det å være dobbelt varsom. Som 

regel går den mot bunnen straks den har 

tatt fluen, og blir stående i loddrett stilling. 

Men det hender ofte at den plutselig ruser 

ut- og opover og gjør et flott byks over 

vannskorpen. Jeg lar den rase ut, gir efter 

med senket stangtopp, og når det kritiske 

punkt kommer da snøret skal strammes op, 

holder jeg stangen med bare 3 fingre for å 

gi ekstra god fjæring – det samme gjør jeg 

når den borer som sterkest mot bunnen. 

Da jeg har holdt på med dette en stund, 

utbryter Lars: «Dra nå inn da – ikke stå der 

og leik». «Nei min kjære Lars, jeg vil 

gjerne ha fisken når jeg først har den på 

kroken. Jeg gjør ikke som dere når dere 

bruker oteren – rysker og drar og mister 

over halvparten av den fisken som slår på». 

«Det hjelper ikke,» sier Lars, «mens du 

står der å «trøtter`n» ut, så kunde du hatt 

en til». «Ja,» sier jeg, «jeg vil heller ha ên 

fisk enn å risikere å miste to». Han Lars 

brummer noget, og imens har jeg fått byttet 

i håven – godt og vel en halv kilo ligger 

den der log spreller i håvnettet – kroken 

løsnet med ên gang den kom i håven. Lars 

manøvrerer båten nærmere skjæret, og like 

ovenfor strømkanten sitter der en igjen. 

Efter ca 2 timers fisking har vi 9 pene 

harrer i båten, den største på 8 hg., de 

andre på omkring halvkiloen, så jeg er 

meget fornøiet med resultatet, selv om jeg 

mistet et par stykker. Tidligere om årene 

har jeg brukt omtrent bare grå og brune 

fluer, men i det senere har jeg variert i 

ørretfluer, og i kveld fikk jeg 3 fisker, 

deriblant den største på Gjende-fluen. De 

såkalte spesielle harrfluer har jeg ikke hatt 

nogen glede av, men det er kanskje 

tilfeldig. 

Der har begynt å skumre – fisket er slutt 

for i dag – for i motsetning til ørreten tar 

harren efter min erfaring ikke fluen i 

mørket. Det kunde nok kanskje slenge en 

fisk i tusmørket, men la oss komme frem 

til kaffekjelen. 

Mens vi ror nedover og jeg sitter og 

beundrer disse vakre, glinsende fiskene – 

harren er efter min mening en av de 
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vakreste og mest mest harmoniske fiskene 

vi har – benytter jeg anledningen til å 

spørre han Lars om harr-bestanden der i 

strøket. «Her er fært mye ta`n nå,» sier han 

Lars, «men så har det itte vøre fiske` så 

mye de siste åra heller – men det er en som 

driver å tar’n i garn oppå skjæret her om 

vår’n når’n gyter, å det er jo itte bra, å i det 

siste så har dom fått tak i oter non å hver 

bortover – så en del fiskes der jo». 

«Bruker dere bare oter her oppe da,» spør 

jeg. «Nei, vi dørjer med fluer på lange 

snører og stenger  –  å så bruker vi små 

skjesluk med tungt søkke, især seinere på 

høsten. Bestefar min tok en masse harr 

med en liten sølv skjesluk som han rodde 

med e lang himelaga stang å snøre som itte 

var stort lengre enn stanga, men så var han 

jo tømmerfløiter å kjente elva ut å inn,» 

legger han til. «Har ikke vannstanden 

meget å si,» spør jeg. «Jo den bestemmer 

nesten alt sammen den, å i de seinere åra 

har dem bynt å regulere vannstand’, så nå 

kan det væra fint den eine veka, å så 

bynner elva å vekse så det er aldeles 

umulig i den andre,» «Hvor stor kan harren 

bli da Lars?» «Ja, det er itte godt å si. Den 

største jeg har fått var på 1,1 kg., men det 

går nok non store sugger utpå djupe her. 

Dem er nok itte god å få fatt i. Dem holder 

sig dernede. Åjo, det hender jo at dem 

lufter på sig seinhøstes – da går dem ute i 

store elva og står aldri på skjæra som de 

andre». 

Den neste morgen har vi deilig stekt harr til 

frokost, hvorefter vi drar på en lengere tur 

opover i elven til et sted hvor der er 

stengrunne i hele elvens bredde – et rent 

Eldorado – dessverre blir vi ikke alene her. 

To båter med oter kjemmer over de 

nydelige fiskeplassene – de drar riktignok 

mange fisk, men vi kan se de mister masse. 

Jeg får allikevel en god del – da harren 

ikke er redd for å komme igjen efter en 

stunds forløp, selv om den har vært litt 

borti en krok. 

Om eftermiddagen reiser jeg tilbake til 

Oslo med et pent fiskeutbytte og er inderlig 

fornøiet med denne turen og lengter til 

neste. Kom så ikke å si at det kun er 

ørreten som kan tilfredsstille 

sportsfiskeren, selv om det villig skal 

innrømmes at den er nr.1 

 

---- 
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Folk har vært ute og fisket i sommer.  

Her noen godbiter. 

 

Harald Bern med storørret  (Mjøsa 5.975 kg) På haspel v/Vingrom kirke. 

 

Heming Haug med ørret  (Renaelva, ca 2,5 kg) 

 

Ser ut som en skikkelig monsterfisk, men er vel mellom 2-3 kg. Vakkert eksemplar  

Tatt på flue i anledning vår kasserer’s 60 årsdag. Gratulerer ! 
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Harald Andersen og Steinar Gjøvik (Mjøsa storørret) hhv. 4,4 og  6,4 kg  på haspel/wobler 

 

 

 

Geir Granli og Jan Hallangen  (Mjøsa 2,7 og 3,4 kg ifjor) 

 

Geir (uten hode) med sin 2,7 kilos.        Jan med hode og sin slugger på 3,4 kg 

 

  

 

 

Haralds ørret over -  Steinars ørret til høyre 

 

Inge tvil om at 

Mjøsa leverer! 
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Turid Granberg og Geir Granli har vært på Måløy . Her med hhv. Lyr og Lysing  

 

 

De er ikke små disse fiskene heller 

 

Harald Andersen og Vidar Paulsen deltok i Eikre Invitational i Hodalen ved Tolga.  

 

  

 

 

Vakkert i Hodalen som 

ligger 14-15 km fra Tolga 

ved Glomma. Hodals-

vassdraget  munner ut i 

Isteren etter hvert. Det 

skal visstnok være stor-

ørretstammer i 

Hodalsvannene.  

Vidar og Harald er i ferd 

med å forberede seg til 

lag-konkurransen i dette 

miljøet. 
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Redaktøren med broder Tor i Heidal - igjen. 

 

I fjor ble det kilos-ørret i Heidal (Flatningen), selv under «Hans»-flommen. I år mente vi 

forholdene var bedre. Vel, det ble riktignok en fin tur i herlige omgivelser og flere vann å 

fiske i, men akk. De pene prikkede villdyr ville ikke bite noe særlig. Var kanskje siste uke i 

august for sent ?  Vel, av og til er det jo slik. Innsatsen var god, men resultatet var traurig. 

Vi kan trøste oss med at det ble både ørretfrokoster og en ørretmiddag, men noe stusselig var 

det. Her et par bilder som i alle fall dokumenterer rød fisk og fin natur. 

 

 

        Melningen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      Flatningen  
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Den gamle luringen. 
En lystig historie ved Kjell Grønningen 

 

De fleste produktive og næringsrike vann i 

Marka av en viss størrelse inneholder 

ørreter av god størrelse. De aller største av 

dem er noen luringer som sjelden eller 

aldri viser seg. Denne historien handler om 

en av dem.  

 

Før pleide folk å harve om høsten for å 

komme i kontakt med disse sky individene. 

Fatter`n var en av dem. OFA-laget han var 

en del av, hadde halvparten av hytta inne i 

Sandungs-kalven. Disse gutta var glade i 

en fest, dans og spell, og selvfølgelig også 

fisking. Hva som trakk mest vites 

imidlertid ikke. Fisking på dagtid stod ikke 

så høyt på lista - det som virkelig gjaldt var 

harving med mark når mørket seig på. I 

Sandungen, i Hakloa og helt ned til 

Bjørnsjøen.  

 

Jeg hørte aldri noe om at Fatter`n fikk 

virkelig stor fisk. Stor fisk for dem var 

rugger og sugger mellom en halv og tre 

kvart-kilo. Fin fisk det, bevares, men i våre 

dager hører man jo så mye om ørreter på 

både en og to og tre kilo tatt i Nordmarka. 

Men ryktene gikk om stor fisk også den 

gang på 60-70 tallet. Jeg ble fortalt om en 

tilsynelatende svær luring som holdt hus 

helt nede der hvor elva fra Bjørnsjøen 

munna ut i Skjærsjøen. Det var selvsagt da 

som nå ikke lov å fiske i selve Skjærsjøen, 

men kun i krusningene som denne lager 

utover sjøen. Det er imidlertid godt mulig 

reglementet ble tøyd litt på den gang 

også...for hvem kan da se sånt i mørket...? 

 

Inne i en krok der noen trær ga ly og le for 

ymse fiender, befant det seg støtt og 

stadig en bamse av en ørret som kun ga seg 

forsiktig til kjenne når den følte seg trygg. 

Du kunne se det på mengden vann den 

fløtta når den tok et eller annet i 

vannskorpa. En kilo, to eller tre kilo - 

hvem veit hvor stor den egentlig var?  

 

Fatter`n jakta etter denne i flere år uten å 

lykkes. Det ble en besettelse. Sykla opp fra 

Hammer`n etter jobb på en 

gammal morken sykkel i september og 

oktober, noen ganger også i mai og tidlig 

juni. Han pleide å komme hjem igjen etter 

at vi unga hadde gått og lagt oss. Aldri 

hørte jeg han nevne noen rekordfangster så 

jeg antar at denne ruggen lurte alt og alle. 

En gang hadde han faktisk lurt den, ja han 

mente bestemt at det nettopp var DEN, fått 

den til å ta på en stripende svær markklyse 

midt ute i strømmen. Snøret røyk etter 

noen få sekunder. I stummende mørke. De 

eneste vitnene var de lokale 

flaggermusene. 

 

Det kan selvsagt ha vært en annen fisk, 

men det ville han ikke høre snakk om. 

Etter en del år ga han opp hele prosjektet. 

Luringen stod igjen som seierherre. 

Muligens var den allerede død, kanskje en 

annen fisker hadde fått den, men sånne 

smartinger lar seg rett og slett bare ikke 

fange, var trøsten til Fatter`n.  

 

Mange år seinere, lenge etter at mitt 

opphav selv hadde vandra til de evige 

fiskemarker, var det på høy tid at jeg, hans 

stolte sønn, skulle gi det et ærlig forsøk på 

storfangst. For det måtte vel finnes et 

barnebarn eller oldebarn der ute i 

Bjørnsjøelvs-munninga? Eller kanskje 

akkurat denne gigantiske ruggen fortsatt 

levde på sitt noen og førtiende år? En 

oktober ettermiddag skulle det endelig 

skje. 

Min gamle Volvo ble parkert nede ved 

Hammer`n. Været var perfekt, vinden var 

laber og temperaturen sånn passe lummer. 

Joda, nå skulle den store sagnomsuste 
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luringen endelig til pers. Markboksen var 

full av ferske sprellende mark og 

teleskopstanga på sju meter var festa bak 

på bagasjebrettet på sykkelen. Det er jo 

ikke lange betan opp til Skjærsjøen så det 

gikk som fot i hose. Doninga ble parkert 

oppe i svingen. Jeg rusla rundt ned dit der 

helt innerst og kom meg i posisjon ved 

utløpet av elva som gikk temmelig stri etter 

noen uker med freskt høstregn. Joda, her lå 

alt til rette for storfangst.  

 

Jeg satt meg til å vente. Familiens ære 

skulle endelig rettes opp. Etterhvert 

begynte det å bli temmelig mørkt og 

spenninga var til å ta og føle på. Ville den 

vise seg? Ville noe i det hele tatt vise seg? 

Etter to timer med kast etter kast i åndeløs 

spenning røska det til i stanga. Jeg ga ut 

line og venta ti sekunder før jeg ga tilslag. 

Bang, den satt, fast fisk! Tung var den også 

selv om jeg ikke kunne se men bare føle. 

Etter mye baksing og kaving fikk jeg 

endelig slengt den inn på land. På med 

hodelykta. Men hva faen? En abbor på 

bortimot en kilo...Fatter`n ville snudd seg i 

grava. Slukøra pakka jeg sammen og kom 

meg nedover til bilen.  

 

Moralen er: Gamle luringer lar seg aldri 

lure. Det ligger i navnet. Etter dette har jeg 

faktisk aldri fiska i Skjærsjøen. verken på 

lovlige eller ulovlige plasser. Kors på 

halsen. Noen ganger er det bare å innse at 

slaget er tapt. Men håpet om en virkelig 

gammal luring kan ingen ta fra meg. 

Kanskje møter jeg på en til neste år?  

 

Var det denne Kjell ? 
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Valgets kvaler        

 

Erik Andersen - fluefisker 

Vi fluefiskere har vel hatt problemer med 

valg av flue, når vi kommer frem til vannet 

eller elva. Ikke alltid, men det hender. I alle 

fall har jeg det, hvis det ikke er helt 

tydelige klekkinger og du kan se de 

forskjellige insektene….. Jeg har mine 

favoritter, men det er ikke alltid det slår til 

heller. 

For et par år siden, i et svensk fiske-

tidsskrift, kom jeg over en flue kaldt 

«Jingler». Et gammelt skotsk tørrflue - 

mønster. Også kaldt «tävlingsfiskarens 

hemlighet». Det hørtes jo spennende ut. 

Også så den, syntes jeg, enkel og fiskearter 

ut. Det er en enkel tørrflue, bindes på krok 

12-14. Opprinnelig ble den første gang 

brukt i skotske river tweed. River tweed er 

ikke bare kjent for laksefiske, det er også 

stasjonær ørret og harr der. Fluen har mye 

av fargene til en annen meget kjent og 

brukt flue…March Brown. Med et fint 

rapphøne hackel til slutt foran. 

Første gang jeg prøvde Jingler var på 

Krokskogen i juni i fjor. Egentlig skulle det 

være vulgata tid, men ingenting virket. Da 

får vi se om disse «konkurranse fiskerne» 

har noe teft tenkte jeg. Jo, da – da smalt det 

på en fin ørret ganske med en gang og 

jammen en sik og.  

I sommer har jeg brukt fluen både i marka 

og på fjellet og fått flere fine ørreter … så 

de «gamle gutta» kunne det de og for ca. 

100 år siden. Så nå gleder jeg meg til å 

begynne å binde min nye favoritt… 

Skitt fiske - Erik 

- 

 

  

Fluer med bindeoppskrift 
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Litt om Erik N. Andersen, 

æresmedlem i Oslo Sportsfiskere 

Jeg mener det er grunn til å hylde vår mann 

som ble æresmedlem no.8 i klubben 

tidligere i år ifbm. årsmøtet. 

Møteprotokollen sa ikke så mye, men vi 

som opplevet utnevnelsen applauderte 

denne høyst fortjente hederbevisning.  

Erik ble medlem i klubben i 1973 og ble 

styremedlem i 1980. Han har sittet fast i 

styret deretter, dvs. i 44 år.  Han var 

formann i perioden 1983-86. Kasserer-

rollen var ellers den sentrale rollen i styret. 

For sin driftige, omfattende og sosiale 

klubbvirksomhet har han oppnådd alle 

klubbens hedersbevisninger. 

Hedersmedaljen i 1989, Storjugerordenen i 

1992 og innehaver av den Springende ørret 

i 1999. 

I alle år har han vært OFAs betrodde mann. 

Lagleder og Områdeansvarlig. Om OFA 

har trengt veiledning og hjelp så har han 

vært på pletten og gitt råd og innspill. 

Arbeidslyst langt utover det som er vanlig. 

Erik kjenner alle som bor i Oslomarka eller 

har nær tilknytning til marka. Han kjenner 

alle i OFA og har kontakter i 

Løvenskoiold. Ingen har flere 

overnattingsdøgn i telt eller under åpen 

himmel i marka enn Erik. Han kjenner 

marka ut og inn, fiskeplasser og kunnskap 

om fiskebestander.  

Har han gjort noe for klubben. JA. Har han 

«gjort sportsfiskersaken særlige tjenester» 

som det står i statuttene ? JA. Æres-

medlemsskapet er så fortjent som vel 

mulig. Kort sagt. 

Red. 

 

Stamfiske-ekspertene Dag Øyvind (OFA) og Erik (O,S) – Foto Harald Hovde 
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Odd Eriksen ble 99 år  

 

 

Han sovnet stille inn 17.juni 2024. 

Han var medlem fra 1956. Hans gode 

jevngamle venn Bjørn Mørk er 

fortsatt blant oss. Per Karlsen, nå 102 

år, var også god kompis av Odd. De 

hadde mye felles.  

Odd og Bjørn var duoen som jobbet 

for OFA aktivt i over 50 år og er 

hedret for det. I klubbsammenheng 

var Odd den aktive og tok del i en 

rekke felles fisketurer og var med på 

å lære barn og unge kunsten å fiske 

når vi hadde kurs for barnehager og 

skoleklasser. For det fikk han da også 

foreningens hedersmerke og all vår 

respekt. Han var med i fellesskapet til 

det siste. Ingen ensom ulv, men ulv 

fikk han oppleve som en av de få, i 

Oslomarka en kveld rundt 

tusenårsskiftet. 

Odd var en behagelig og stillfaren 

hedersmann, med mange interesser, 

spesielt knyttet til friluftsliv. Samtidig 

ønsket han å  hjelpe andre. Jeg viser 

til omtalen nedenfor som han fikk av 

sine nære ifbm. sin 95-årsdag.  

Som en hyllest til Odd har jeg fisket 

opp en gammel historie som han 

sendte inn til bladets redaksjon for 

mange år siden. Den tåler en runde 

til. Se videre i bladet.  Red. 

Her kommer først omtalen i 

Aftenposten i 2020. 

 

«95 år - Odd Engebret Eriksen 

Sognsveien 59, 0851 Oslo 

Jubilanten er født i tidligere Aker 

Kommune (Oslo). Han tok artium 

1945, Treiders handelsskole året etter 

og avtjente verneplikt i 

Tysklandsbrigaden 1947. Yrkeslivet 

startet han i abonnentsavdelingen i 

Aker El.verk (0slo Lysverker), 

fullførte så et treårig studium ved BI 

og fikk praksisplass og arbeid som 

korrespondent på Borregaards 

papirfabrikk i Hallein i Østerrike. 

Her var det gode muligheter for 

aktivt friluftsliv i Alpene. 

På 50-allet begynte han i Sem & 

Stenersen AS, først som avdelingssjef 

Odd Eriksen på  Dammen 2022 
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for kontorinnredninger til nye 

kommunehus, dernest som 

salgsrepresentant for kommunale 

arkivsystemer. Årlig besøkte han 

Hannover-messen for kundekontakt 

og demomstrasjon av 

kartoteksystemer. 

Eriksen var var frivillig medarbeider 

i Oslomarkas 

Fiskeadministrasjon(OFA) i 50 år og 

har vært frivillig dugnadsmann i Den 

Norske Turistforening med 

rydding/merking av stier i marka 

siden 1985. Han er sportsfisker, 

fjellvandrer og brevandrer. 

 Jubilanten er tildelt veteranmedaljer 

fra Tysklandsbrigaden, Idrettsmerke-

statuetten, Statuettklubbens 

hederspris, Gullstatuetten i 

Birkerbeinerrennet og hedersnål fra 

OFA. De siste 25 år har han vært 

frivillig ved Ullevål Hageby 

seniorsenter som medlem av 

helselaget og brukerrådet, Takket 

være hjelp og støtte fra hans kjære 

Turid i nesten 40 år har mye av dette 

latt seg gjøre.» 

 

 

Odd Eriksen og Per Karlsen 

To gode fiskekompiser 
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Konkurranse på fiskeplassen – en 

ny opplevelse 
 

Fra dagboka 2003, Odd Eriksen – OFA 

lag 302  

 

Det er formiddag i begynnelsen av juli. 

Stedet er Båhus Setertjern, lett bris med et 

og annet vak utpå. Der – et vak noe 

nærmere og jeg går ned i ei gleppe i 

skogen ned mot vannet. Her får jeg 

baksleng hvis jeg er stø på handa og holder 

øye med skogen tett innpå.  

Vakene er 7 – 8 meter fra land og rett foran 

meg. Tørrflua lander like ved, flyter fint og 

driver litt unna. Der – vak igjen, nå 3 meter 

til siden. Nytt kast og flua legger seg kloss 

opp til vakingen og hei – der slo’n, nei – 

bom, – sikkert 4-500 gram’s. Prøver et kast 

igjen, men pokker – der satt flua i lynget. 

 

Jeg får løsna flua og drar inn snøret for 

hånd og skal til med nytt kast. Da skjer det 

noe, jeg står halvveis vendt fra vannet tett 

inntil ei gran. Et voldsomt plask, noen må 

ha kasta en svær stein i vannet ? Jeg 

bråsnur meg og ser en svær fugl bakser 

med vingene som slår kraftig i vannet. Den 

letter og i klørne en ørret 30 – 40 cm lang, 

min ørret som nettopp slo etter flua mi ! 

 

I elegant sving forsvinner tjuveradden – 

fiskeørna – over tretoppene rett ved meg. 

Jøje meg for et syn, for en opplevelse, på 

kloss hold. Jeg tilgav den for at den rappa 

fisken rett foran nesa mi – den gav meg 

mye igjen. 

Dette var et bevis på at arbeidet vårt 

gjennom  mange år har gjort Båhus 

Setertjern til et vann med god bestand av 

ørret. Ettertraktet av både fugl og folk. 

 

Odd Eriksen.  

 

Snellingsbekken. 

Det meldes fra Lunner J&F at midler gitt fra Johnsen-fondet vårt nå er benyttet til 

Habitatsforbedring av Snellingsbekken. Midlene ble overført fra prosjektet med 

Skotterudbekken etter avtale med vårt styre. 

Av bildene ser det ut som gutta har jobbet bra og virkelig fått restaurert bekken med rydding 

og grusing samt laget ny bro over utoset. Det er håp om at gytemulighetene nå er bedret for 

fisken og at adkomsten for fiskere også er bedret. 
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 Oslo Sportsfiskere - Regnskap pr. 31-5-2024    

konto Inntekter 
Regnskap 

 2023 
Budsjett  

2024 
Regnskap 
31.5.2024 

Herav  
VIPPS 

200 Medlemskontingenter 20 545 23 000 18 320   

201 Renteinntekter 13 701 27 000    

202 Salg reklameartikler 7 660 3 000 11 200 9 600 

204 Salg på Holmendammen 6 692 5 000 6 474 6 474 

205 Fluekastekurs  8 400 36 000 25 800 24 300 

              206 Utleie Dammen                 1 000 3 000              1500                 

207 Event/Arrangement/gebyr 0 7 000                          

302 Medlemsmøter  6 870 5 000 0 0 

208 Diverse bidrag og støtte, auksjon 7 000 0 50 000  
305 Refusjoner, Oslo kommune og andre 26 722           0                 184  
314 Turer/arrangementer (egenandeler)  10 200 10 000 2 000 2 000 

316 Støtte NJFF, momsrefusjon  20 850 20 000                     0     

315 Annen støtte /aktivitetsinntekt 0 0 12 000   

              319 Gebyr mv. Johnsenfondet 60 000 50 000           30 000  

317 Sommertur (egenandeler)  0                     0         

209 Grasrotandelen 24 560 24 000 21 156   

350 VIPPS Brutto     42 374 

  Andre Inntekter 142     

  Sum inntekter 214 342 213 000 178 634   

Konto Utgifter 
Regnskap 

2023 
Budsjett 

2024 
Regnskap 
31.5.2024   

300 Administrasjon 22 335 20 000 16 861   

301 FastFisk      Trykk 6 800 8 000 3 620   

301 Porto mm. 2 940 4 000  1 620   

302 Medlemsmøter  42 380 20 000 22 596   

303 Gaver og blomster 0 3 000 1 983   

317 Sommertur 0 0                     0   

314 Turer og arrangementer 7 900 30 000 24 645   

318 Konkurranse-støtte mv 18 816 30 000 11 716   

305 Holmenbua drift (strøm, forsikr, avg.) 40 515 50 000 33 838   

306 Holmenbua anlegg (vedl. / invest.) 41 559 20 000 4 842   

309 Kontingenter 600 2 000 600   

313 Kurs/Seminar/temakvelder 5 200           10000           12 000   

204 Utgifter ved salg på Holmendammen 6 871 8 000 8 904   

319 Adm. Johnsensfondet 0 15 000 0   

202 Reklamemateriell jakker, caps, kalender) 8 330 6 000 0  

310 Hjemmesidene 3 643 4 000 3 763   

205 Kursutgifter (Honorarer, stenger, utstyr) 13 890 5 000 1 520   

350 Omkostninger VIPPS  715 1 000 742   

307 Andre utgifter-bankgebyr-mv 811 1 000 383   

  Sum utgifter 223 305 237 000 149 634   

sw- 9.6.24 Overskudd / Underskudd -8 963 -24 000 29 000   
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Midler på Konto i DnB pr. 1.6.2024 

Driftskontoen 5001.06.26096    =   kr. 100.899,59            

Deposit konto 5001.68.82256. 

  OS-Driftsfond   =    kr.  529.360,76 

  Johnsen fondet del-1  =    kr.  160.839,96 (efter utbetalinger kr. 250.000 i 2024) 
 

Fastrente konto 1520.04.21598 

  Johnsen fondet del-2   =    kr. 4.000.000 (flyttet fra Nordnet 8.2.24)       

Kontoreguleringer 

Kr. 410.839,96  overført 8.2.24 fra Drifts kto. 5001.06.26096 til Deposit kto. 5001.68.82256. 

Dette er midler fra Johnsen-fondet overført fra Nordnet 7.2.24. Rente 3,55 % 

Kr. 4.000.000  overført 8.2.24 fra Drifts kto. 5001.06.26096 til Fastrente kto. 1520.04.21598 

Dette er midler fra Johnsen-fondet overført fra Nordnet. Fastrente 4,95 % bundet for 1 år.  

Kr. 50.000 overført fra Deposit kto til Driftskonto for å styrke økonomien. Bokført til 

regnskapskonto 208, «Diverse bidrag og støtte.»  

 

Konto 5001.68.82256 (deposit).  

 

Saldo 31.12.2023 kr. 578 554,76  -  31.05.2024 kr. 690.200,72. 

Opptjente renter kr. 11 413,80 er ikke godskrevet driftsregnskapet pr.31.5.24. 

 

Saldo (5001.68.82256) 31.12.23      kr. 578 555.- 

 

Innbetalinger (konto-overføring)   8.2.2024  kr. 410.840 

            Overførsel, Buypass Payment as                    kr.         806  kr. 411.646.- 

           Kr. 990.201.- 

 Utbetalinger 3.4.2024  (Til søkere av fondsmidler): 

 Lunner jeger og fiskeforening   kr.    54.684 

 OFA (Oslomarka fiskeadministrasjon)  kr.  130.826   

 Vassjø Fiskeforening    kr.    34.490 

 Oslo Sportsfiskere (administrasjonsgebyr) kr.     30.000       

                  Kr.    250.000   

 Til  styrking av driftskontoen 3.5.24  kr.     50.000 

 Totalt Utbetalt                              kr.      300.000.- 

Saldo (5001.68.82256) 31.5.2024      kr.      690.201.-  

 
Sw 10.6.24 
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Johnsens fond  oppsummert pr. 31.5.24 

 

  Arvede midler         kr. 3 874.960 

  Avsatt 2021 kr. 250.000 til tiltak 

  Innskudd fondskonto Nordnet 2021   kr. 3.621.960 

 

  Uttak 21.3.2022  kr. 160.000 til tiltak 

  Saldo  21.12.2022 ihht. dagens kurs   kr. 3.916.240 

 

  Uttak 16.3.2023  kr. 247.560 til tiltak 

  Saldo 15. jan 2024  ihht. oppgave fra Geir,   kr. 4.369.255 

  

  Saldo  07.feb 2024 ihht. overførsel fra Nordnet  kr. 4.410.840 

  Uttak 3.apr. 2024 kr. 250.000 til tiltak 

  Saldo pr. 31.5.24      kr. 4.160.840 

 

           

  
 

 Hvem kjenner seg igjen?  Dette er fra Vega – frådende tidevann. 

 Her kan du «risikere» å få sjøørret. 
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Stiftet 1932 

Send oss ditt bidrag til bladet, så får vi større variasjon og et bedre 

medlemsblad. Du finner oss på www.oslosportsfiskere.no 

og på Facebook. Meldinger mottas på post@oslosportsfiskere.no  

 

http://www.oslosportsfiskere.no/
mailto:post@oslosportsfiskere.no

